

Referat til bestyrelsesmøde i Vendsyssel Køreforening
d. 26.09.2025

Dato:	26.09.2025
Sted:	Hos Pernille
Deltagere:	Conni, Bjarne, Peter (istedet for Claus), Katalina, Pernille, Kirsten
Modeleder: Referent:	Pernille Katalina
Pkt. 1: Godkendelse af ref. fra sidste møde	godkendt
Pkt. 2: Orientering breddeudvalg	Vi blev orienteret om årets ture som har haft stor tilslutning. Breddeudvalget arbejder på at gennemgå udvalgets formål og efterspørger referat fra hestevelfærdsmødet af DKF og vil vide om det kan gennemgås til generalforsamling af VK? Der henstilles til DKF's egen hjemmeside og tilhørende referat. Breddeudvalg spørger desuden til DKF's nyhedsbrev – Pernille vil finde en guide som kan genudsendes/ligges på Facebook
Pkt. 3 Orientering fra formanden Nyt fra DKF	Pernille er tilfreds med hendes første år som formand og glad for de mange arrangementer foreningen har holdt i år. Pernille opfordre til, at vi som forening vender retur med spørgsmål/feedback som skal vendes til formandsmødet d. 2.11. Bl.a. Holdningen til stort aktivitetscenter der skal opføres i Struer. Her er bestyrelsens holdning uændret siden vi talte om det sidst (referat Mai 2025). Vil VK stille 5 hjælpere (eller flere) til den Slesvigske DM i Marathon? Pernille vender retur med dato og ved hjælp af Mette vil medlemmerne af VK blive spurgt herom.
Pkt. 4 Jubilæumsmærke	Katalina er fortsat tovholder på jubilæumsmærket. Mærket skal vise VK's eget logo og indeholde ordet "jubilæum" samt årstal 2024.
Pkt. 5	Katalina forespørger om hun må organisere en tømmertræks-sommerlejer i 2026. Så længe hun er

Tømmertræk sommerlejer	opmærksom på de 3 datoer for køreudvalgets vanlige stævner, er det OK.
Pkt. 6 VK målsætninger/strategi v. Conni og Pernille	Conni og Pernille foreslår en mentor-ordning for nye medlemmer. Et tiltag for at få de nye medlemmer aktiveret, involveret og inspireret. Der skal spørges medlemmer om de vil være mentor. Mere herom sener. Vi har aftalt at spørge Elisabeth til generalforsamling efter adgang til klubbens facebookside. Dette er et tiltag som tidligere diskuteret i andet referat (Mai 2025) der skal være med til at skabe synlighed af klubben. Når vi har adgang til facebook siden kan vi med fordel lave anerkendende opslag. Det kan være om afholdte tur, kuske, oplevelser, fællesskab, informativt, mm. Opslaget laves af en deltager og ligges op via klubbens side. Cup/Klubmestrer – skal dette kaldes til live igen? Der tales om det praktiske med Claus
Pkt. 7 Sponsorat bænke + ny Sekretariatsterasse	I foråret tager Pernille tre bekendte med, som ønsker at sponsere en ny terrasse og trappe til sekretariatet mod at få reklameskilte op. Katalina kontakter Jem&fix og Stark i Dronninglund for at skaffe nye/flere bænke. Sekretariatet har på nuværende tidspunkt et utæt tag og sider. Nogle bruger af sekretariatet efterspørger et ekstra vindue ud mod banerne.
Pkt. 8 Lån af kuskestuen	Der aftales at Pernille har ret til at vurdere pr forespørgsel om VK ønsker at udlåne/-leje kuskestuen. Udefrakommende der ikke er medlem af køreforeningen forespørgsler vendes med bestyrelsen.
Pkt. 9 Eventuelt	Allan har tilbudt VK en vogn til 1, 2 og 4 spand som vi ønsker takke ja til. Denne tages på prøve. Bestyrelsen har takket nej til afholdelse af arbejdshestenes dag. Kirsten følger op med AG om beskeden er givet, eller hvem der skal vide at vi ikke kan

	afholde arbejdshestenes dag. Vi har talt om hestevelfærd i forbindelse med arrangementer i VK og vil undersøge mulighed for at få en Stuart ud. Generalforsamling afholdes d. 13.11. kl. 19.00 – dette varsles gennem nyhedsmail og facebook af Pernille/Mette
Pkt. 10 Næste møde	16. oktober kl. 19:00 mødes i Kuskestuen